

Title (en)
Cooled counter.

Title (de)
Kühltheke.

Title (fr)
Vitrine réfrigérée.

Publication
EP 0004672 A2 19791017 (DE)

Application
EP 79101047 A 19790405

Priority
DE 2814634 A 19780405

Abstract (en)
1. A cooled display counter comprising a counter body (2) and a super-structure (3) which is provided with a front plate (4) which can be rotated about an axis arranged at the top thereof and the lower edge of which overlaps the upper edge of the counter body (2), and which, in the closed position, rests with its lower edge against a contact section (7) consisting of a metal strip (8) which is fixed to the counter body, and heating devices in the form of resilient pads (9) arranged in the strip, characterised in that the resilient pads (9) are inserted between the strip (8) and the counter body (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verkaufstheke 1 mit einem Thekenkörper 2 und einem Aufbau 3, der mit einer um eine horizontale oben angeordnete Achse drehbaren Frontscheibe 4 versehen ist, deren unterer Rand den oberen Rand des Thekenkörpers überlappt und die in Schließstellung mit ihrem unteren Randbereich an ein am Thekenkörper angebrachtes Anlageprofil 7 elastisch anliegt. Das Anlageprofil besteht aus einer metallischen Leiste 8, auf der die Frontscheibe aufliegt und aus elastischen Puffern 9, die zwischen der Leiste und dem Thekenkörper eingelegt sind. Das Anlageprofil gewährleistet eine dichte Verbindung zwischen Frontscheibe und Thekenkörper und gleichzeitig ein elastisches Auflegen der Scheibe auf dem Anlageprofil. Zur Verhinderung von Vereisung der Frontscheibe können Heizdrähte 10 in der metallischen Leiste vorgesehen sein.

IPC 1-7
A47F 3/00; F25D 21/04; F25D 23/00

IPC 8 full level
A47F 3/00 (2006.01); **A47F 3/04** (2006.01); **F25D 21/04** (2006.01); **F25D 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 3/007 (2013.01); **A47F 3/0413** (2013.01); **F25D 21/04** (2013.01); **F25D 23/00** (2013.01); **A47F 2003/008** (2013.01)

Cited by
EP0271786A3; WO2021156896A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0004672 A2 19791017; **EP 0004672 A3 19791031**; **EP 0004672 B1 19811230**; DE 2814634 A1 19791011; DE 2814634 C2 19850515

DOCDB simple family (application)
EP 79101047 A 19790405; DE 2814634 A 19780405